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Saksnr. Utval Møtedato
034/23 Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering.

Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023:

Handsaming:
Framlegg frå Stian Lavik, KrF:, foreslått av Stian Lavik, Kristeleg Folkeparti
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at arbeidet med å følgja opp handlingsplanen for 
strateigsk næringplan går etter planen, og ber om vidare oppdateringer på dette framover i 
planperioden.

Utvalet ber om at Statnett blir invitert for å orientera om sine planar for ny kraftledning når meldinga 
er klar, gjerne saman med formannskapet.

Utvalet vil peika på viktigheita av at ein regional næringsstrategi blir implementert, også i 
kommunane, og ikkje minst at dette blir gjort i eit samarbeid mellom relevante aktørar i regionen, 
som til dømes IUV og NONL.

Det er kjekt å sjå at RIGHT-prosjektet har ført til vidare utvikling av prosjekt på Mongstad, og at 
Erasmus-prosjektet no er igang. Utvalet ber om vidare orienteringar etter kvart som det blir aktuelt.

- Oppfølging av næringsplanen – orientering v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef 
Samfunnsutvikling/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling/Arne Eikefet-rådgjevar stab 
samfunnsuvikling.

- Mongstadprosjektet fase 2 og Erasmus+-prosjektet - orientering v/Tove Hagenes-
hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling

- Regional næringsstrategi - orientering v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef Samfunnsutvikling.

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at arbeidet med å følgja opp handlingsplanen for 
strategisk næringplan går etter planen, og ber om vidare oppdateringer på dette framover i 



planperioden.

Utvalet ber om at Statnett blir invitert for å orientera om sine planar for ny kraftledning når meldinga 
er klar, gjerne saman med formannskapet.

Utvalet vil peika på viktigheita av at ein regional næringsstrategi blir implementert, også i 
kommunane, og ikkje minst at dette blir gjort i eit samarbeid mellom relevante aktørar i regionen, 
som til dømes IUV og NONL.

Det er kjekt å sjå at RIGHT-prosjektet har ført til vidare utvikling av prosjekt på Mongstad, og at 
Erasmus-prosjektet no er igang. Utvalet ber om vidare orienteringar etter kvart som det blir aktuelt.

Lavik sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

ND- 034/23 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at arbeidet med å følgja opp handlingsplanen for 
strategisk næringplan går etter planen, og ber om vidare oppdateringer på dette framover i 
planperioden.

Utvalet ber om at Statnett blir invitert for å orientera om sine planar for ny kraftledning når meldinga 
er klar, gjerne saman med formannskapet.

Utvalet vil peika på viktigheita av at ein regional næringsstrategi blir implementert, også i 
kommunane, og ikkje minst at dette blir gjort i eit samarbeid mellom relevante aktørar i regionen, 
som til dømes IUV og NONL.

Det er kjekt å sjå at RIGHT-prosjektet har ført til vidare utvikling av prosjekt på Mongstad, og at 
Erasmus-prosjektet no er igang. Utvalet ber om vidare orienteringar etter kvart som det blir aktuelt.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar 

Det vert lagt fram følgjande meldingar/orienteringar:

- Right Mongstadprosjektet og Erasmus+ - orientering v/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling

- Oppfølging av næringsplanen – orientering v/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling

- Regional næringsstrategi – orientering v/Regionrådet


